

GTFO

Dasar Privasi

Terakhir Dikemas Kini: 9 Disember 2021

Terima kasih kerana menggunakan produk dan perkhidmatan kami! Kami menghormati kebimbangan anda berkenaan privasi dan menghargai kepercayaan dan keyakinan anda terhadap kami.

Berikut ialah ringkasan maklumat yang terdapat dalam dasar privasi ini ("**Dasar Privasi**"). Ringkasan ini adalah untuk membantu anda menavigasi Dasar Privasi dan bukan pengganti untuk membaca keseluruhannya! Anda boleh menggunakan hiperpautan di bawah untuk pergi terus ke bahagian tertentu.

Apakah maklumat yang kita perlukan untuk menyediakan Permainan

Jika anda mendaftarkan akaun untuk menggunakan Permainan maka kami akan memerlukan beberapa maklumat daripada anda untuk menyediakannya. Sekiranya mahu, anda boleh memberikan maklumat lain tertentu untuk memperibadikan pengalaman Permainan anda, mengaktifkan ciri-ciri Permainan, atau mengambil bahagian dalam Permainan. Kami juga akan menyimpan beberapa maklumat jika anda perlu menghubungi kami. Ini adalah untuk membolehkan kami menghubungi anda dan menangani sebarang masalah. [Maklumat Lanjut](#).

Bagaimanakah kami akan menggunakan maklumat anda?

Kami menggunakan maklumat anda untuk memberikan banyak fungsi dan perkhidmatan yang mengandungi Permainan. Kami juga menggunakan maklumat anda untuk tujuan pengesahan akaun serta untuk menyokong dan menambah baik Permainan. Kami tidak berkongsi maklumat anda dengan mana-mana pihak ketiga, kecuali jika kami perlu untuk menyediakan Permainan (cth., jika anda memilih, anda boleh merekodkan data pada platform komuniti dalam talian atau membuat sandaran untuk data anda; mengguna sekutu kami di seluruh dunia untuk membantu kami menyampaikan Permainan) atau memantau keberhasilan program pemasaran dan pengiklanan kami, atau di mana kami diperintahkan oleh mahkamah, pihak berkuasa atau dikehendaki oleh undang-undang. [Maklumat Lanjut](#).

Dengan siapakah kami berkongsi maklumat anda?

Kami menggunakan beberapa pihak ketiga untuk membantu kami memberikan pengalaman sebaik mungkin (cth., perkhidmatan awan untuk membuat sandaran data anda dan perkhidmatan sokongan). Apabila kami menggunakan pihak ketiga, kami hanya melakukan hal ini untuk memproses atau menyimpan maklumat anda untuk tujuan yang dinyatakan dalam Dasar Privasi ini. Kami juga mempunyai sekutu di seluruh dunia yang membantu kami menyampaikan Permainan dan kami mungkin dikehendaki oleh mahkamah atau kewajipan undang-undang untuk mendedahkan maklumat dalam beberapa keadaan. [Maklumat Lanjut](#).

Di manakah kami memproses maklumat anda?

Pelayan kami terletak di AS dan Sweden. Maklumat anda boleh diakses dari luar negara kediaman anda dengan sokongan, kejuruteraan dan pasukan lain di seluruh dunia, termasuk Sweden. [Maklumat Lanjut](#).

Berapakah lama kami menyimpan maklumat anda?

Kami secara amnya mengekalkan maklumat anda untuk tempoh yang mana anda mengekalkan akaun untuk Permainan, atau sehingga akaun dipadamkan mengikut permintaan anda, selepas itu data anda dipadamkan (seperti yang dinyatakan lebih lanjut dalam Dasar Privasi ini), melainkan sebaliknya disyaratkan oleh undang-undang yang berkuat kuasa. [Maklumat Lanjut](#).

Bagaimanakah saya boleh menggunakan hak saya terhadap maklumat saya?

Bergantung pada tempat anda berada, anda mungkin mempunyai hak tertentu berkaitan dengan maklumat anda, seperti hak akses, untuk menerima salinan data anda atau untuk memadam data anda atau menyekat atau membantah pemprosesan data anda oleh kami. [Maklumat Lanjut](#).

Bagaimanakah cara untuk menghubungi kami

Jika anda mempunyai sebarang pertanyaan mengenai apa-apa perkara dalam Dasar Privasi ini atau ingin melaksanakan hak yang anda miliki, sila hubungi kami [di sini](#).

Bagaimanakah kami dapat memaklumkan anda berkenaan perubahan?

Perubahan pada Dasar Privasi ini akan disiarkan di sini. Sila semak halaman ini dengan kerap untuk melihat jika terdapat kemas kini atau perubahan kepada Dasar Privasi. [Maklumat Lanjut](#).

Maklumat Hubungan

Pengawal Data: 10 Chambers AB E-mel: privacy@10chambers.com

Selamat Datang ke GTFO!

Dasar Privasi ini menerangkan *bila, bagaimana* dan *mengapa* semasa mengambil kira tentang pemprosesan maklumat peribadi anda berkaitan dengan GTFO (“**Permainan**”), dan menetapkan pilihan dan hak anda berkaitan dengan maklumat tersebut. Sila baca dengan teliti – ia penting untuk anda memahami cara kami mengumpulkan dan menggunakan maklumat anda dan cara anda dapat mengawalinya.

Jika anda tidak bersetuju untuk memproses maklumat peribadi anda dengan cara yang dijelaskan oleh Dasar Privasi ini, sila jangan berikan maklumat anda apabila diminta dan berhenti menggunakan Permainan. Dengan menggunakan Permainan anda mengakui peraturan kami berkenaan maklumat peribadi anda seperti yang dijelaskan dalam Dasar Privasi.

Permainan ini telah dibangunkan oleh 10 Chambers AB (“kami”, “kami”, “milik kami”).

Untuk tujuan undang-undang perlindungan data, pengawal data maklumat peribadi anda yang berkaitan dengan Permainan ialah 10 Chambers AB. Alamat berdaftar 10 Chambers AB ialah Drottningatan 95 A, 113 60 Stockholm, Sweden.

Pegawai perlindungan data kami boleh dihubungi di privacy@10chambers.com.

Sila hubungi kami jika anda ada sebarang pertanyaan atau masalah mengenai pemprosesan maklumat peribadi anda. Anda boleh menghubungi kami pada bila-bila masa di privacy@10chambers.com.

1. Jenis Maklumat Peribadi yang Kami Gunakan

Bahagian ini menerangkan pelbagai jenis maklumat peribadi yang kami kumpulkan daripada anda dan cara kami mengumpulkannya. Jika anda ingin mengetahui lebih lanjut berkenaan jenis data tertentu dan cara kami menggunakan data tersebut, sila lihat bahagian yang bertajuk “[Cara Kami Menggunakan Maklumat Peribadi Anda](#)” di bawah.

Berikut adalah ringkasan tahap tinggi mengenai jenis maklumat peribadi yang kami gunakan:

1. Maklumat yang anda berikan kepada kami (secara langsung atau melalui pihak ketiga).

- **Maklumat pendaftaran akaun:** Anda memberi kami maklumat tentang anda apabila anda menetapkan akaun bagi mendaftar untuk Permainan: nama panggilan anda yang dipilih, dan maklumat yang kami import daripada akaun Steam anda yang disambungkan untuk menyediakan profil anda, termasuk nama anda seperti yang dipaparkan di Steam dan Steam ID anda.
- **Maklumat sokongan dan maklum balas pelanggan:** Maklumat berkaitan yang anda berikan kepada kami apabila anda berkomunikasi dengan perkhidmatan pelanggan kami, apabila anda memberi kami ulasan atau maklum balas, menetapkan pilihan pada halaman “Tetapan” Permainan atau sebaliknya memberikan maklumat kepada kami melalui Permainan.

2. Maklumat berkenaan anda dijana sebagai sebahagian daripada Permainan

Kami secara automatik mengumpulkan data tertentu daripada anda ketika anda menggunakan Permainan, iaitu:

- alamat IP anda, Open ID dan maklumat peranti, termasuk ID peranti, platform dan ID

Pengiklanan) serta maklumat mengenai penggunaan Permainan oleh anda, seperti statistik permainan (cth. peringkat dan skor);

- setiap kali anda berinteraksi dengan kami, contohnya, jika anda menghubungi pasukan sokongan kami, kami mengumpul maklumat termasuk e-mel anda dan kandungan yang disampaikan dalam e-mel;
- apabila anda berkomunikasi dengan pengguna lain dalam Permainan (cth., kandungan sembang dan data log);
- jika anda mengklik pada pautan yang mengiklankan Permainan, kami menyimpan ID pengiklanan untuk data analisis pengiklanan dan pemasaran tersebut (cth. ID peranti, data interaksi dan istilah carian) dengan profil anda;

Kami tidak mengumpul butiran kad kredit anda (nama, nombor kad kredit, tarikh luput dan alamat pengebilan), yang sebaliknya akan dikumpulkan oleh pemproses pembayaran pihak ketiga.

2. Kuki

Kami menggunakan kuki dan teknologi lain yang serupa (misalnya suar web, fail log, skrip dan eTag) ("Kuki") untuk meningkatkan pengalaman anda menggunakan Permainan. Kuki ialah fail kecil yang apabila diletakkan pada peranti anda, membolehkan kami memberikan ciri-ciri dan fungsi-fungsi tertentu.

Untuk maklumat lanjut tentang dasar Kuki kami, klik **di sini**.

3. Kanak-kanak

Kanak-kanak tidak boleh menggunakan Permainan untuk sebarang tujuan, kecuali jika ibu bapa atau penjaga mereka telah memberikan persetujuan (setakat pilihan ini tersedia di kawasan anda).

Dengan kanak-kanak, kami bermaksud pengguna di bawah umur 18 tahun; atau dalam kes negara di mana usia minimum untuk memproses maklumat peribadi berbeza, iaitu pada usia berbeza tersebut. Bagi pengguna yang berada di beberapa negara tertentu, kami telah menyenaraikan umur minimum yang berkaitan dalam jadual di bawah.

Negara di mana pengguna berada	Umur minimum pengguna
Australia	18
Kawasan Ekonomi Eropah (Negara Jerman dan Perancis sahaja)	16
Negara Jepun	20
Republik Korea	14
United Kingdom	13
Amerika Syarikat	13

Kami tidak secara sengaja mengumpul maklumat peribadi daripada kanak-kanak di bawah umur ini untuk apa-apa tujuan pun. Jika anda percaya bahawa kami mempunyai maklumat peribadi kanak-kanak di bawah usia ini tanpa kebenaran ibu bapa/penjaga atau jika anda ialah ibu bapa atau penjaga pengguna dan ingin menarik balik kebenaran, sila hubungi kami di privacy@10chambers.com dan kami akan memadamkan maklumat tersebut.

4. Cara Kami Menggunakan Maklumat Peribadi Anda

Bahagian ini memberikan lebih banyak butiran berkenaan jenis maklumat peribadi yang kami kumpulkan daripada anda dan mengapa. Bagi pengguna yang tinggal di United Kingdom, Negara Jerman atau Perancis (“**Bidang Kuasa yang Relevan**”), bahagian ini juga mengenal pasti asas undang-undang di mana kami memproses data anda.

Maklumat Peribadi	Penggunaan	Asas Undang-undang (hanya relevan jika anda berada di Bidang Kuasa yang relevan)
<i>Maklumat yang anda berikan kepada kami (secara langsung atau melalui pihak ketiga)</i>		
ID Steam, nama pengguna Steam, ID Playfab	Kami menggunakan maklumat ini untuk mewujudkan dan mengesahkan akaun anda untuk Permainan, dan membolehkan anda untuk log masuk, mengikut permintaan anda.	Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk menyediakan Permainan.
Bahasa (dipilih secara manual oleh anda)	Kami menggunakan maklumat ini untuk: <ul style="list-style-type: none"> menetapkan penggunaan Permainan anda pada pelayan yang menggunakan bahasa yang sama; dan menambah baik permainan. 	Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk menyediakan Permainan.
<i>Maklumat dihasilkan sebagai sebahagian daripada Permainan</i>		
Open ID	Kami menggunakan maklumat ini untuk menyimpan data Permainan anda dengan profil anda.	Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk menyediakan Permainan.
Data permainan termasuk maklumat log (Microsoft Azure Playfab): data permainan, peringkat, skor, pelengkapan, item	Kami menggunakan maklumat ini untuk memberi anda maklum balas dan maklumat berkenaan permainan dan kemajuan anda.	Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk menyediakan Permainan.
Data permainan termasuk maklumat log (Unity Analytics): ID Pengguna Unity (ID tanpa nama), negara dan bandar, tindakan yang diambil dalam permainan, maklumat sesi permainan, sistem pengendalian, versi Unity Player dan Unity editor, ID aplikasi permainan	Kami menggunakan maklumat ini untuk memberi anda maklum balas dan maklumat berkenaan permainan dan kemajuan anda.	Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk menyediakan Permainan.

<p>Data permainan dan maklumat log (Unity Cloud Diagnostics): sistem pengendalian dan versi, CPU, maklumat kad grafik, bahasa sistem, model peranti, RAM, versi Unity Player dan Unity Editor, ID aplikasi permainan, resolusi skrin</p>	<p>Kami menggunakan maklumat ini untuk memberi anda maklum balas dan maklumat berkenaan permainan dan kemajuan anda.</p>	<p>Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk menyediakan Permainan.</p>
<p>Alamat IP</p>	<p>Kami menggunakan maklumat ini untuk membenarkan anda disambungkan kepada pelayan kami.</p>	<p>Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk menyediakan Permainan.</p>
<p>Pengiklanan: pengecam teknikal, lokasi, data komunikasi, metadata, ID Kuki, alamat IP, ID peranti mudah alih, ID ISP, jenis peranti, sistem pengendalian dan versi, penyemak imbas dan versi, URL perujuk, data lawatan ke laman web</p>	<p>Kami menggunakan maklumat ini untuk memantau kempen pengiklanan dan pemasaran kami.</p>	<p>Adalah kepentingan sah kami untuk menggunakan maklumat ini untuk memantau kejayaan program pengiklanan dan pemasaran kami.</p>
<p>Data analisis pemasaran: data penglibatan, istilah carian</p>	<p>Kami menyimpan data analisis pemasaran tertentu dengan profil anda jika anda klik pada pautan atau berinteraksi dengan kandungan yang mengiklankan Permainan.</p>	<p>Adalah kepentingan sah kami untuk menggunakan maklumat ini untuk memantau kejayaan program pengiklanan dan pemasaran kami.</p>
<p>Data Sembang: Sembang Percuma (pengguna boleh berkomunikasi menggunakan mesej tersuai mereka sendiri) dan sembang audio (untuk pengguna di EEA atau Switzerland, kedua-dua fungsi sembang hanya tersedia kepada pengguna yang berumur 16 tahun ke atas)</p> <p>Sila ambil perhatian bahawa data ini hanya disimpan pada peranti anda dan tidak diproses oleh pelayan kami.</p>	<p>Kami memudahkan penyampaian komunikasi anda dengan pengguna lain.</p>	<p>Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk menyediakan fungsi sembang dalam Permainan.</p>
<p>Sokongan pelanggan: alamat e-mel dan kandungan permintaan sokongan anda</p>	<p>Kami menggunakan maklumat ini untuk:</p>	<p>Perlu untuk tujuan melaksanakan kontrak kami dengan anda untuk</p>

	<ul style="list-style-type: none"> menambah baik perkhidmatan kami; dan menyediakan penyelesaian masalah seperti menangani dan memperbaiki masalah teknikal dan pepijat. 	menyediakan dan menyokong Permainan.
Buletin: alamat e-mel, data penggunaan perkhidmatan seperti alamat IP, sistem pengendalian, ID penyemak imbas, saiz peminat, maklumat sistem dan sambungan, data log dan data penggunaan, maklumat demografi, maklumat peranti, lokasi dan data interaksi dalam talian	Kami menggunakan maklumat ini untuk menyediakan buletin kepada anda.	Kami menggunakan maklumat ini dengan persetujuan anda.

5. Bagaimana Kami Menyimpan dan Berkongsi Maklumat Peribadi Anda

Kumpulan korporat kami beroperasi di seluruh dunia. Menurut kontrak kami dengan anda bagi menyediakan Permainan kepada anda, maklumat peribadi anda akan diproses pada pelayan yang mungkin tidak terletak di negara kediaman anda. Tidak kira di mana pelayan kami berada, kami mengambil langkah sewajarnya untuk melindungi hak anda sejajar dengan Dasar Privasi ini. Pelayan kami untuk Permainan terletak di AS dan Sweden.

Kami akan berkongsi maklumat peribadi anda dengan pihak ketiga ***hanya jika perlu***. Situasi di mana ini berlaku adalah:

- **Pihak ketiga** yang menyediakan perkhidmatan untuk menyokong Permainan, termasuk penyedia untuk tujuan pemrosesan ID tiket sokongan dan komunikasi sokongan, untuk tujuan pemrosesan permainan dan data penerapan permainan untuk menyediakan analisis permainan bagi menambah baik permainan, dan untuk tujuan menyediakan pemasaran dan iklan serta memantau keberhasilan program pemasaran dan pengiklanan kami. Semua syarikat yang menyediakan perkhidmatan untuk kami dilarang menyimpan, menggunakan atau mendedahkan maklumat peribadi anda untuk sebarang tujuan selain memberikan perkhidmatan mereka kepada kami.
- **Syarikat dalam kumpulan korporat kami** yang memproses maklumat peribadi anda untuk mengendalikan Permainan. Semua syarikat kumpulan yang berkaitan hanya boleh menggunakan maklumat peribadi anda mengikut Dasar Privasi ini.
- **Pengawal selia, pihak berkuasa undang-undang dan agensi penguatkuasaan undang-undang, serta pihak ketiga lain untuk keselamatan, perlindungan atau pematuhan terhadap undang-undang.** Terdapat keadaan di mana kami diwajibkan secara sah untuk mendedahkan maklumat tentang anda kepada pihak berkuasa, seperti untuk mematuhi kewajipan atau proses undang-undang, menguatkuasakan terma kami, menangani masalah yang berkaitan dengan keselamatan atau penipuan atau melindungi pengguna kami. Pendedahan ini mungkin dibuat dengan atau tanpa persetujuan anda dan dengan atau tanpa pemberitahuan, bagi mematuhi terma proses undang-undang yang sah seperti sepina, perintah mahkamah atau

waran geledah. Kami biasanya dilarang untuk memaklumkan anda berkenaan pendedahan sedemikian oleh terma proses undang-undang. Kami mungkin meminta persetujuan anda untuk mendedahkan maklumat sebagai gerak balas kepada permintaan entiti kerajaan apabila entiti kerajaan tersebut belum memberikan surat sepina, perintah mahkamah atau waran geledah yang diperlukan. Kami juga boleh mendedahkan maklumat anda kepada:

- menguatkuasakan terma dan syarat kami dan perjanjian lain, termasuk penyiasatan berkenaan kemungkinan pelanggaran;
 - mengesan, mencegah atau mengatasi masalah keselamatan, penipuan atau teknikal; atau
 - melindungi hak, harta benda atau keselamatan kami, pengguna kami, pihak ketiga atau orang awam sebagaimana yang dikehendaki atau dibenarkan oleh undang-undang (bertukar maklumat dengan syarikat dan organisasi lain untuk tujuan perlindungan penipuan dan pengurangan risiko kredit).
- **Pihak ketiga yang memperoleh seluruh atau sebahagian besar daripada kami atau perniagaan kami.** Kami juga mungkin akan mendedahkan maklumat anda kepada pihak ketiga jika kami: (a) menjual, memindahkan, menggabungkan, menyatukan atau mengatur semula mana-mana bahagian(-bahagian) perniagaan kami atau bergabung dengan, memperoleh atau membentuk usaha sama dengan, perniagaan lain, dalam hal ini kami dapat mendedahkan data anda kepada bakal pembeli, pemilik baharu atau pihak ketiga lain yang terlibat dalam perubahan sedemikian kepada perniagaan kami; atau (b) menjual atau memindahkan mana-mana aset kami, dalam hal ini maklumat yang kami simpan berkenaan anda mungkin dijual sebagai sebahagian daripada aset tersebut dan boleh dipindahkan kepada mana-mana calon pembeli, pemilik baharu atau pihak ketiga lain yang terlibat dalam penjualan atau pemindahan tersebut.

6. Keselamatan Maklumat Peribadi Anda

Kami komited untuk menjaga privasi dan integriti maklumat peribadi anda tidak kira di mana pun ia disimpan. Kami mempunyai dasar keselamatan dan akses maklumat yang mengehadkan akses ke sistem dan teknologi kami dan kami melindungi data melalui penggunaan langkah perlindungan teknologi seperti penyulitan.

Malangnya, penghantaran maklumat melalui internet tidak dilindungi sepenuhnya. Walaupun kami akan melaksanakan dan mengekalkan langkah-langkah wajar untuk melindungi maklumat peribadi anda, kami tidak dapat menjamin keselamatan maklumat yang dihantar melalui Permainan atau melalui Internet; sebarang penghantaran adalah atas risiko anda sendiri.

7. Pengekalan Data

Kami tidak menyimpan data anda lebih lama daripada yang diperlukan melainkan kami diminta untuk melakukannya di bawah undang-undang. Untuk keterangan lebih lanjut berkenaan tempoh kami menyimpan data anda, sila rujuk jangka masa yang dinyatakan di bawah.

7.1

Maklumat Peribadi	Dasar Pengekalan
ID Steam, nama pengguna Steam, ID Playfab	Disimpan untuk sepanjang hayat penggunaan Permainan oleh anda (iaitu sehingga
Bahasa	

Open ID	pemadaman akaun mengikut permintaan anda) dan seterusnya untuk tempoh 30 hari.
Data permainan dan statistik permainan (Microsoft Azure Playfab, Unity Analytics, Unity Cloud Diagnostics)	
Alamat IP	
Pengiklanan	
Data analisis pemasaran	
Sokongan pengguna	
Buletin	
Data Sembang	Data ini tidak disimpan secara kekal pada pelayan dan hanya diproses untuk memastikan mesej dihantar ke peranti anda. Semua data sembang selepas itu hanya disimpan pada peranti anda.

Jika kami diminta untuk mengekalkan maklumat anda melebihi tempoh pengekalan yang dinyatakan di atas, contohnya untuk mematuhi undang-undang yang berkuat kuasa, kami akan menyimpannya secara berasingan daripada jenis maklumat peribadi yang lain.

8. Hak Anda

Beberapa undang-undang bidang kuasa memberikan hak khusus kepada pengguna Permainan, yang dinyatakan dalam bahagian ini.

Bahagian ini yang berjudul “Hak Anda” terpakai kepada pengguna yang berada dalam Bidang Kuasa yang Berkaitan. Jika anda berada dalam wilayah di luar Bidang Kuasa yang Berkaitan, sila lihat Terma Khusus Bidang Kuasa Tambahan untuk gambaran keseluruhan berkenaan hak anda dan cara untuk melaksanakannya.

Subbahagian bertajuk “Pengiklanan” juga terpakai ke atas pengguna yang berada di Negara Jepun, Korea, Amerika Syarikat dan Australia.

Anda mempunyai hak tertentu berhubung dengan maklumat peribadi yang kami simpan berkenaan anda, bergantung pada lokasi anda. Sebahagian daripada ini hanya terpakai dalam keadaan tertentu (seperti yang dijelaskan lebih lanjut di bawah). Kami mesti membalas permintaan anda untuk melaksanakan hak-hak tersebut tanpa penangguhan yang tidak wajar dan sekurang-kurangnya dalam satu bulan (walaupun ini dapat dilanjutkan dua bulan lagi dalam keadaan tertentu). Untuk melaksanakan hak anda, sila hubungi kami di privacy@10chambers.com.

Akses

Anda berhak untuk mengakses maklumat peribadi yang kami ada mengenai anda, cara kami menggunakannya, dan dengan siapa kami berkongsi maklumat tersebut. Anda boleh mengakses maklumat peribadi yang anda telah sediakan sebagai sebahagian daripada akaun anda dengan log masuk ke akaun anda. Jika anda mengesyaki kami menyimpan maklumat peribadi lain mengenai anda,

silalahubungi kami di privacy@10chambers.com.

Kemudahan

Anda berhak untuk menerima salinan maklumat peribadi tertentu yang kami proses berkenaan anda. Ini merangkumi sebarang maklumat peribadi yang kami proses berdasarkan persetujuan anda (cth., maklumat yang dikumpulkan untuk menyediakan buletin kami) atau berdasarkan kontrak kami dengan anda (cth., nama akaun), seperti yang dinyatakan di atas dalam bahagian "[Cara Kami Menggunakan Maklumat Peribadi Anda](#)". Anda berhak untuk menerima maklumat ini dalam format yang tersusun, biasa digunakan dan boleh dibaca oleh mesin. Anda juga berhak untuk meminta kami memindahkan maklumat peribadi itu kepada pihak lain, dengan pengecualian tertentu. Kami akan memberikan maklumat lebih lanjut kepada anda berkenaan perkara ini jika anda membuat permintaan sedemikian.

Sekiranya anda ingin kami memindahkan maklumat peribadi tersebut kepada pihak ketiga, sila pastikan anda memberikan butiran kepada pihak tersebut dalam permintaan anda. Sila ambil perhatian bahawa kami hanya dapat melakukannya di mana ia dapat dilaksanakan secara teknikal. Harap maklum bahawa kami mungkin tidak dapat memberikan anda maklumat peribadi sekiranya pemberian tersebut akan mengganggu hak orang lain (contohnya, apabila memberikan maklumat peribadi yang kami simpan berkenaan anda akan mendedahkan maklumat mengenai orang lain atau rahsia perdagangan atau harta intelek kami).

Pembetulan

Anda berhak membetulkan maklumat peribadi anda yang disimpan oleh kami yang tidak tepat. Anda boleh mengakses maklumat peribadi yang kami pegang berkenaan anda dengan log masuk ke akaun Permainan anda. Jika anda mengesyaki kami menyimpan maklumat peribadi lain mengenai anda dan bahawa maklumat tersebut adalah tidak tepat, silalahubungi kami di privacy@10chambers.com.

Pemadaman

Anda boleh memadamkan akaun anda atau membuang maklumat peribadi tertentu dengan log masuk ke dalam akaun Permainan anda. Jika anda ingin memadamkan sebarang maklumat peribadi lain yang anda percayai kami telah proses, silalahubungi kami di privacy@10chambers.com.

Kami mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi jika ada alasan yang sah di bawah undang-undang perlindungan data untuk kami melakukannya (contohnya, untuk membela tuntutan undang-undang atau kebebasan bersuara) tetapi kami akan memberitahu anda jika demikian. Sekiranya anda meminta kami memadamkan maklumat peribadi yang telah tersedia kepada umum pada Permainan dan ada alasan untuk pemadaman, kami akan menggunakan langkah-langkah yang munasabah untuk cuba memaklumkan orang lain yang memaparkan maklumat peribadi atau memberikan pautan ke maklumat peribadi untuk memadamkannya juga.

Sekatan Pemprosesan kepada Penyimpanan Sahaja

Anda berhak meminta kami berhenti memproses maklumat peribadi yang kami simpan berkenaan anda selain untuk tujuan penyimpanan dalam keadaan tertentu. Sila ambil perhatian bahawa jika kami berhenti memproses maklumat peribadi, kami dapat menggunakannya lagi jika ada alasan yang sah di bawah undang-undang perlindungan data untuk kita melakukannya (misalnya, untuk membela tuntutan undang-undang atau untuk perlindungan orang lain). Seperti di atas, di mana kami bersetuju untuk berhenti memproses maklumat peribadi, kami akan berusaha memberitahu mana-mana pihak ketiga yang kami telah mendedahkan maklumat peribadi yang berkaitan sehingga mereka juga dapat

berhenti memprosesnya.

Bantahan

Anda berhak membantah pemrosesan maklumat peribadi anda oleh kami. Kami akan pertimbangkan permintaan anda dalam keadaan lain seperti yang diterangkan di bawah dengan menghubungi kami di privacy@10chambers.com.

Setakat yang disediakan oleh undang-undang dan peraturan yang terpakai, anda boleh menarik balik persetujuan yang anda sebelumnya berikan kepada kami untuk aktiviti pemrosesan tertentu dengan menghubungi kami di privacy@10chambers.com. Jika persetujuan diperlukan untuk memproses maklumat peribadi anda, jika anda tidak bersetuju dengan pemrosesan atau jika anda menarik balik persetujuan anda, kami mungkin tidak dapat memberikan perkhidmatan yang dijangkakan.

Pengumuman

Kami mungkin dari semasa ke semasa menghantarkan pengumuman kepada anda apabila kami menganggap perlu untuk melakukannya (contohnya, ketika kami menangguhkan sementara akses kepada Permainan untuk penyelenggaraan atau keselamatan, privasi atau komunikasi yang berkaitan dengan pentadbiran). Anda tidak boleh memilih untuk tidak menerima pengumuman berkaitan dengan perkhidmatan ini, yang tidak bersifat promosi.

Pengiklanan

Anda boleh memilih untuk berhenti menerima pengiklanan atau promosi pemasaran yang diperibadikan daripada kami apabila menggunakan Permainan dengan menghubungi kami di privacy@10chambers.com.

9. Hubungi & Aduan

Sebarang pertanyaan, komen dan permintaan mengenai Dasar Privasi ini harus diajukan kepada privacy@10chambers.com.

Jika anda ingin membuat aduan berkenaan cara kami memproses maklumat peribadi anda, sila hubungi kami terlebih dahulu di privacy@10chambers.com dan kami akan berusaha untuk memenuhi permintaan anda secepat mungkin. Ini tanpa menjejaskan hak anda untuk mengemukakan tuntutan kepada pihak berkuasa perlindungan data di wilayah kediaman anda atau negara anda bekerja di mana anda rasa kami telah melanggar undang-undang perlindungan data.

10. Perubahan

Jika kami membuat apa-apa perubahan kepada Dasar Privasi ini, kami akan menyiarkan Dasar Privasi yang dikemas kini di sini. Sila semak halaman ini dengan kerap untuk melihat jika terdapat kemas kini atau perubahan kepada Dasar Privasi.

11. Bahasa

Kecuali dinyatakan sebaliknya oleh undang-undang, sekiranya terdapat percanggahan atau ketidakselarasan antara versi bahasa Inggeris dan versi bahasa tempatan dasar privasi ini, versi bahasa Inggeris akan diutamakan.

SYARAT TAMBAHAN - KHUSUS BIDANG KUASA

Beberapa undang-undang bidang kuasa mengandungi syarat tambahan untuk pengguna Permainan, yang ditetapkan dalam bahagian ini.

Jika anda seorang pengguna yang berada dalam salah satu bidang kuasa di bawah, terma yang dinyatakan berikut di bawah nama bidang kuasa anda terpakai kepada anda di samping terma yang dinyatakan dalam Dasar Privasi di atas.

Australia

Penerima Luar Negara

Kami mengambil langkah yang wajar untuk memastikan bahawa pihak ketiga penerima maklumat peribadi anda yang berada di luar Australia mengendalikan maklumat peribadi anda dengan cara yang konsisten dengan undang-undang privasi Australia. Walau bagaimanapun, anda mengakui bahawa kami tidak mengawal atau menerima tanggungjawab untuknya, tindakan dan pengabaian penerima-penerima pihak ketiga ini.

Akses

Anda berhak untuk mengakses maklumat peribadi yang kami ada mengenai anda, cara kami menggunakannya, dan dengan siapa kami berkongsi maklumat tersebut. Anda boleh mengakses maklumat peribadi yang anda telah sediakan sebagai sebahagian daripada akaun anda dengan log masuk ke akaun anda. Jika anda mengesyaki kami menyimpan maklumat peribadi lain mengenai anda, sila hubungi kami di privacy@10chambers.com.

Pembetulan

Anda berhak membetulkan maklumat peribadi anda yang disimpan oleh kami yang tidak tepat. Anda boleh mengakses maklumat peribadi yang kami pegang berkenaan anda dengan log masuk ke akaun Permainan anda. Jika anda mengesyaki kami menyimpan maklumat peribadi lain mengenai anda dan bahawa maklumat tersebut adalah tidak tepat, sila hubungi kami di privacy@10chambers.com.

Kanak-kanak

Jika anda berusia di bawah 18 tahun, anda berjanji bahawa anda mempunyai persetujuan ibu bapa atau penjaga sah anda untuk mendaftarkan akaun dan menggunakan Permainan.

Transaksi Tanpa Nama

Jika boleh dilaksanakan, kami akan memberikan anda pilihan untuk tidak mengenal pasti anda atau menggunakan nama berian semasa mendaftarkan akaun pada atau menggunakan Permainan. Anda mengakui bahawa jika anda tidak memberikan maklumat peribadi anda kepada kami, kami mungkin tidak dapat memberi anda akses kepada ciri atau bahagian tertentu Permainan, termasuk integrasi media sosial dan pembelian dalam Permainan.

Hak Anda

Jika anda tidak berpuas hati dengan maklum balas kami terhadap permintaan anda untuk mengakses atau membetulkan maklumat peribadi anda atau aduan privasi anda berkenaan dengan maklumat peribadi anda, anda boleh menghubungi Pejabat Pesuruhjaya Maklumat Australia (Telefon: +61 1300 363 992 atau e-mel: enquiries@oaic.gov.au).

Pemindahan Data

Walaupun kami mengambil langkah yang wajar untuk memastikan bahawa penerima pihak ketiga maklumat peribadi anda mematuhi undang-undang privasi yang sama dengan undang-undang bidang kuasa anda, anda mengakui dan bersetuju bahawa kami tidak dapat mengawal tindakan penerima pihak ketiga dan oleh itu tidak dapat menjamin bahawa mereka akan mematuhi dengan undang-undang privasi tersebut.

California

Bahagian ini digunakan untuk penduduk California yang dilindungi oleh Akta Pengguna Privasi California Consumer Privacy Act 2018 (“CCPA”).

Pengumpulan dan Pendedahan Maklumat Peribadi

Dalam tempoh 12 bulan yang lalu, kami telah mengumpulkan dan mendedahkan kategori maklumat peribadi berikut dari atau mengenai anda atau peranti anda:

- Pengecam, seperti Open ID / ID pengguna, alamat IP, ID peranti, token peranti, nombor telefon, alamat mel, alamat e-mel dan nama panggilan. Maklumat ini dikumpulkan terus daripada anda serta peranti anda dan dari platform media sosial jika anda memilih untuk mendaftar menggunakan akaun media sosial.
- Internet atau maklumat aktiviti rangkaian elektronik lain, seperti maklumat anda mengenai penggunaan Permainan oleh anda, termasuk peringkat, markah, tarikh dan cap masa tindakan, log masuk dan aliran data klik dan Maklumat Peranti lain seperti yang dijelaskan dalam Dasar Privasi utama. Maklumat ini dikumpulkan terus daripada anda dan peranti anda.
- Maklumat komersial mengenai sebarang urusan niaga dalam Permainan seperti jenis produk yang dibeli dan berapa harganya. Maklumat ini dikumpulkan terus daripada anda dan peranti anda.
- Data geolokasi seperti lokasi wilayah anda semasa anda menyediakan profil dan memilih untuk memberikan maklumat ini untuk Permainan. Maklumat ini dikumpulkan terus daripada anda.
- Maklumat audio dan visual seperti foto yang dikongsi dalam Permainan dan mesej audio. Maklumat ini dikumpulkan terus daripada anda dan platform media sosial jika anda memilih untuk mendaftar menggunakan akaun media sosial.
- Maklumat lain yang diterangkan dalam subbahagian (e) Seksyen 1798.80, termasuk maklumat tentang jantina, kewarganegaraan atau umur anda. Maklumat ini dikumpulkan terus daripada anda dalam konteks menjadi pengguna kami.

Kami mengumpulkan maklumat peribadi anda untuk tujuan berikut:

- Untuk menyediakan Permainan kepada anda, melenggarakan akaun anda, menyediakan layanan pelanggan, menyelenggarakan pembayaran, dan menyampaikan pesan audio dan teks.
- Untuk meningkatkan perkhidmatan kami, termasuk fungsian Permainan.
- Untuk tujuan keselamatan dan pengesahan, termasuk untuk mencegah dan mengesan aktiviti penipuan.
- Untuk mengatasi dan memperbaiki masalah teknikal dan pepijat.

Untuk maklumat tambahan mengenai setiap jenis maklumat peribadi digunakan, lihat [carta ini](#) di bahagian utama Dasar Privasi.

Kami mendedahkan maklumat peribadi kepada jenis entiti berikut:

- Syarikat lain dalam kumpulan korporat kami yang memproses maklumat peribadi anda untuk mengendalikan Permainan.
- Syarikat lain yang menyediakan perkhidmatan bagi pihak kami untuk menyokong Permainan dan yang dilarang oleh kontrak untuk menyimpan, menggunakan, atau mendedahkan maklumat peribadi untuk tujuan lain selain daripada memberikan perkhidmatan mereka kepada kami.
- Pengawal selia, badan kehakiman dan agensi penguatkuasaan undang-undang
- Entiti yang memperoleh semua atau sebahagian besar perniagaan kami.

Dalam tempoh 12 bulan terakhir, kami tidak menjual Maklumat Peribadi penduduk California dalam maksud "dijual" dalam CCPA.

Hak di bawah CCPA:

Sekiranya anda merupakan seorang penduduk California, anda berhak untuk:

- Meminta kami mendedahkan kepada anda secara percuma maklumat berikut yang merangkumi tempoh 12 bulan sebelum permintaan anda:
 - kategori maklumat peribadi mengenai anda yang kami kumpulkan;
 - kategori sumber dari mana maklumat peribadi dikumpulkan;
 - tujuan untuk mengumpulkan maklumat peribadi mengenai anda;
 - kategori pihak ketiga yang menerima maklumat peribadi anda yang didedahkan oleh kami dan kategori maklumat peribadi yang didedahkan (jika berkenaan) dan tujuan untuk mendedahkan maklumat peribadi mengenai anda; dan
 - bahagian maklumat peribadi yang kami kumpulkan mengenai anda;
- Meminta kami memadamkan maklumat peribadi yang kami kumpulkan daripada anda, kecuali CCPA mengakui pengecualian; dan
- Bebas daripada diskriminasi yang menyalahi undang-undang kerana melaksanakan hak anda termasuk memberikan tahap atau kualiti perkhidmatan yang berbeza atau menafikan barang atau perkhidmatan kepada anda semasa anda melaksanakan hak anda di bawah CCPA.

Kami berhasrat untuk memenuhi semua permintaan yang disahkan dalam tempoh 45 hari berdasarkan CCPA. Sekiranya perlu, lanjutan selama 45 hari tambahan akan disertakan dengan penjelasan mengenai kelewatan.

Cara Melaksanakan Hak Anda

Pertama, anda mungkin mahu log masuk ke akaun anda dan mengurus data anda dari sana. Sekiranya anda merupakan seorang penduduk California di mana CCPA terpakai, anda juga boleh melaksanakan hak anda, jika ada, mengenai data lain dengan menghubungi kami di privacy@10chambers.com.

Negara Jepun

Umur Minimum

Jika anda berusia di bawah 20 tahun, anda mesti mendapatkan persetujuan ibu bapa atau penjaga sah anda untuk mendaftarkan akaun dan menggunakan Permainan.

Persetujuan untuk memindahkan kepada pihak ketiga

Dengan mengklik "terima", anda bersetuju untuk memindahkan maklumat peribadi anda kepada pihak ketiga (jika ada), yang mungkin merangkumi pemindahan maklumat anda secara merentasi

sempadan ke mana-mana negara di mana kami mempunyai pangkalan data atau sekutu dan, khususnya, ke Sweden.

Pengumpulan Maklumat Peribadi yang memerlukan Pengendalian Khas.

Kategori maklumat peribadi yang dinyatakan dalam bahagian "[Cara Kami Menggunakan Maklumat Peribadi Anda](#)" mungkin termasuk "maklumat peribadi yang memerlukan pengendalian khas" (iaitu, maklumat sensitif seperti yang diperincikan di bawah undang-undang yang terpakai), dan anda bersetuju dengan pengumpulan maklumat sedemikian.

Hak Anda

Anda boleh meminta kami untuk memberitahu anda tentang tujuan penggunaan, untuk mendedahkan, untuk membuat pembetulan, untuk menghentikan penggunaan atau peruntukan dan/atau untuk memadamkan mana-mana dan semua maklumat peribadi anda yang kami simpan, setakat yang diperuntukkan oleh Akta Perlindungan Maklumat Peribadi Negara Jepun. Apabila anda ingin membuat permintaan sedemikian, sila hubungi kami di privacy@10chambers.com.

Republik Korea

Penyediaan maklumat peribadi kepada pihak ketiga

Kami memberikan maklumat peribadi anda kepada pihak ketiga seperti yang dijelaskan di bawah:

Nama Penerima (dan maklumat hubungan)	Jenis Maklumat Peribadi yang disediakan	Tujuan Penggunaan oleh Penerima	Tempoh Penyimpanan dan Penggunaan oleh Penerima
Microsoft Azure PlayFab https://privacy.microsoft.com/en-us/privacystatement	ID Steam, nama pengguna Steam, ID Playfab, bandar dan negara, alamat IP (sebahagiannya tersembunyi), data permainan, peringkat, skor, status permainan, item	Untuk mewujudkan akaun, pengesahan dan log masuk. Untuk data permainan.	Selaras dengan dasar privasi Microsoft Azure Playfab.
Google Analytics https://policies.google.com/privacy	Maklumat teknikal, pengecam teknikal, maklumat penglibatan dan maklumat hubungan.	Untuk menyasarkan kempen pemasaran.	Mengikut Perjanjian Lesen Pembangun Google dan dasar privasi.
Omnicom Media Group AB (OMD) https://omnicommediagroup.com/privac	Pengecam teknikal, lokasi, data komunikasi, metadata, ID Kuki, alamat IP, ID peranti	Untuk pengiklanan.	Selaras dengan dasar privasi Omnicom Media Group

y-notice/)	mudah alih, ID ISP, jenis peranti, sistem pengendalian dan versi, penyemak imbas dan versi, URL perujuk, data lawatan ke laman web		AB
Unity Analytics (https://unity3d.com/legal/privacy-policy)	ID Pengguna Unity (ID tanpa nama), negara dan bandar, tindakan yang diambil dalam permainan, maklumat sesi permainan, sistem pengendalian, versi Unity Player dan Unity editor, ID aplikasi permainan	Untuk data permainan.	Selaras dengan dasar privasi Unity Analytics.
Unity Cloud Diagnostics (https://unity3d.com/legal/privacy-policy)	Sistem pengendalian dan versi, CPU, maklumat kad grafik, bahasa sistem, model peranti, RAM, versi Unity Player dan Editor Unity, ID aplikasi permainan, resolusi skrin	Untuk data permainan	Selaras dengan dasar privasi Unity Cloud Diagnostics.
Mailchimp (https://mailchimp.com/legal/privacy/)	Alamat e-mel, data penggunaan perkhidmatan seperti alamat IP, sistem pengendalian, ID penyemak imbas, saiz pemedang tilik, maklumat sistem dan sambungan, data log dan data penggunaan, maklumat demografi, maklumat peranti, lokasi dan data interaksi dalam talian	Untuk menyediakan buletin	Menurut dasar privasi Mailchimp
Hootsuite (https://www.hootsuite.com/legal/general-data-protection-regulation)	Nama, foto, umur, jantina, lokasi geografi, pendapat, pilihan dan nombor telefon yang disediakan atau disiarkan oleh pengguna media sosial.	Untuk menentukan data dan kempen pemasaran dan tingkah laku	Menurut dasar privasi Hootsuite
Steam Data Suite (https://steamdatasuite.com/docs/data-	Alamat IP, data jualan	Untuk menentukan data tingkah laku	Selaras dengan dasar privasi

processing-agreement/)	dan penggunaan	pemasaran dan data dalam permainan	Steam Data Suite
Pulsar (https://www.pulsarplatform.com/privacy-policy/)	Minat dan pandangan berdasarkan ciri pengguna	Untuk menentukan data pemasaran	Selaras dengan dasar privasi Pulsar

Pemindahan Maklumat Peribadi ke Luar Negara

Kami memindahkan maklumat peribadi kepada pihak ketiga di luar negara seperti berikut:

Penerima (Maklumat Hubungan Pengurus Maklumat)	Negara yang akan menerima Maklumat Peribadi Anda	Tarikh dan Kaedah Pemindahan	Jenis Maklumat Peribadi Anda untuk Dipindahkan	Tujuan Penggunaan oleh Penerima	Tempoh Pengekaln untuk Penggunaan oleh Penerima
Microsoft Azure PlayFab https://privacy.microsoft.com/en-us/privacystatement	Amerika Syarikat	Dihantar dari semasa ke semasa	Nama panggilan Steam dan ID Steam	Untuk mewujudkan akaun, pengesahan dan log masuk. Untuk data permainan.	Selaras dengan terma Microsoft Azure Playfab
Google Analytics https://policies.google.com/privacy (Amerika Syarikat kecuali jika dinyatakan sebaliknya dalam dasar privasi penyedia perkhidmatan)	Amerika Syarikat	Dihantar dari semasa ke semasa	Data penglibatan, termasuk tindakan menonton, keaktifan, status log masuk akan dipindahkan ke Google untuk menyasarkan kempen pemasaran ID Ad	Untuk menyasarkan kempen pemasaran.	Selaras dengan terma Google Analytics
Omnicom Media Group AB (OMD) https://omnicommediagroup.com/privacy-notice/	Amerika Syarikat	Dihantar dari semasa ke semasa	Data lawatan laman web daripada laman web 10Chambers: ID kuki, alamat IP, ID peranti mudah alih, ID ISP, jenis peranti, sistem pengendalian dan versi, penyemak imbas dan versi, URL perujuk, alamat e-mel	Untuk pengiklanan.	Selaras dengan terma OMD
Mailchimp https://mailchimp.com/legal/privacy/	Amerika Syarikat	Dihantar dari semasa ke semasa	Alamat e-mel	Untuk menyediakan buletin	Selaras dengan terma Mailchimp

Unity Analytics https://unity3d.com/legal/privacy-policy	Amerika Syarikat	Dihantar dari semasa ke semasa	ID Pengguna Unity (ID tanpa nama), negara dan bandar, tindakan yang diambil dalam permainan, maklumat sesi permainan, sistem pengendalian, versi Unity Player dan Unity editor, ID aplikasi permainan	Untuk data permainan.	Selaras dengan terma Unity Analytics
Unity Cloud Diagnostics https://unity3d.com/legal/privacy-policy	Amerika Syarikat	Dihantar dari semasa ke semasa	Sistem pengendalian dan versi, CPU, maklumat kad grafik, bahasa sistem, model peranti, RAM, versi Unity Player dan Editor Unity, ID aplikasi permainan, resolusi skrin	Untuk data permainan	Selaras dengan terma Unity Cloud Diagnostics
Hootsuite https://www.hootsuite.com/legal/general-data-protection-regulation	Kanada	Dihantar dari semasa ke semasa	Nama, foto, umur, jantina, lokasi geografi, pendapat, pilihan dan nombor telefon yang disediakan atau disiarkan oleh pengguna media sosial.	Untuk menentukan data dan kempen pemasaran dan tingkah laku	Selaras dengan terma Hootsuite
Steam Data Suite https://steamdatasuite.com/docs/data-processing-agreement/	Belanda	Dihantar dari semasa ke semasa	Alamat IP, data jualan dan penggunaan	Untuk menentukan data tingkah laku pemasaran dan data dalam permainan	Selaras dengan terma Steam Data Suite
Pulsar https://www.pulsarplatform.com/privacy-policy/	Amerika Syarikat	Dihantar dari semasa ke semasa	Minat dan pandangan berdasarkan ciri pengguna	Untuk menentukan data pemasaran	Selaras dengan terma Pulsar

Pemusnahan Data

Maklumat peribadi dikekalkan mengikut tempoh pengekalan data seperti yang dinyatakan dalam bahagian “*Pengekalan Data*”. Dengan pengecualian maklumat peribadi yang dinyatakan di bawah, maklumat peribadi, yang telah memenuhi tujuan pengumpulan atau penggunaannya dan telah mencapai tempoh di mana maklumat peribadi sepatutnya dimiliki, akan dimusnahkan dengan cara yang tidak dapat dipulihkan. Maklumat peribadi yang disimpan dalam fail elektronik akan dipadamkan secara selamat dengan cara yang tidak dapat dipulihkan melalui penggunaan kaedah teknikal dan maklumat yang dicetak akan dimusnahkan dengan cara menghancurkan atau membakar maklumat tersebut.

Maklumat peribadi yang dinyatakan dalam bahagian “*Pengekalan Data*” diperlukan untuk dikekalkan menurut undang-undang yang berikut:

Akta Perlindungan Pengguna dalam Perdagangan Elektronik, dll.	Perkara 6 Akta Perlindungan Pengguna dalam Perdagangan Elektronik	Dalam penjualan perdagangan elektronik atau pesanan mel: <ul style="list-style-type: none">• Rekod mengenai pelabelan dan pengiklanan (6 bulan)• Rekod berkenaan pelaksanaan atau penarikan balik kontrak (5 tahun)• Rekod berkenaan pembayaran harga dan pembekalan barang dan perkhidmatan (5 tahun)• Rekod berkenaan perkhidmatan pelanggan atau penyelesaian pertikaian (3 tahun)
Akta Perlindungan Rahsia Komunikasi	Perkara 41 Keputusan Undang-undang, Perkara 15-2 Undang-undang Perlindungan Rahsia Komunikasi	<ul style="list-style-type: none">• Rekod log, alamat IP (3 bulan)• Tarikh telekomunikasi oleh pengguna, masa permulaan dan akhir telekomunikasi, kekerapan penggunaan (12 bulan)

Hak Anda

Anda boleh melaksanakan hak yang berkaitan dengan perlindungan maklumat peribadi dengan meminta akses ke maklumat peribadi anda atau pembetulan, pemadaman atau penggantungan pemprosesan maklumat peribadi anda, dll. mengikut undang-undang yang berkuat kuasa seperti Akta Perlindungan Data Peribadi (“**PIPA**”).

Anda juga boleh menggunakan hak-hak ini melalui penjaga sah anda atau seseorang yang telah diberi kuasa oleh anda untuk menggunakan hak tersebut. Namun, dalam hal ini, anda hendaklah mengemukakan surat kuasa kepada kami mengikut Peraturan Penguatkuasaan PIPA.

Atas permintaan anda, kami akan mengambil langkah yang diperlukan tanpa penangguhan mengikut undang-undang yang berkuat kuasa seperti PIPA.

Anda juga boleh menarik balik persetujuan anda atau menuntut penangguhan pemprosesan maklumat peribadi pada bila-bila masa.

Penggunaan dan Penyediaan Maklumat Peribadi Tambahan

Selaras dengan PIPA, kami boleh menggunakan atau menyediakan maklumat peribadi dalam skop yang berkaitan secara munasabah dengan tujuan awal pengumpulan, dalam mempertimbangkan sama ada subjek data boleh mengalami kerugian dan sama ada langkah yang diperlukan telah diambil sebagai perlindungan seperti penyulitan, dll. Kami akan menentukan dengan betul-betul hati-hati sama ada akan menggunakan atau memberikan maklumat peribadi dengan mempertimbangkan keadaan umum termasuk undang-undang dan peraturan yang berkaitan seperti PIPA, tujuan penggunaan atau penyediaan maklumat peribadi, cara maklumat peribadi akan digunakan atau disediakan, item maklumat peribadi yang akan digunakan atau disediakan, perkara yang dipersetujui oleh subjek data atau yang dimaklumkan/didedahkan kepada subjek data, kesan ke atas subjek data semasa penggunaan atau penyediaan dan langkah yang diambil untuk melindungi maklumat subjek. Pertimbangan khusus adalah seperti berikut:

- sama ada penggunaan/peruntukan tambahan berkaitan dengan tujuan awal pengumpulan;
- sama ada penggunaan/peruntukan tambahan dapat dijangkakan berdasarkan keadaan di mana maklumat peribadi dikumpulkan dan amalan berkenaan pemprosesan;
- sama ada penggunaan/peruntukan tambahan melanggar kepentingan subjek data secara tidak adil; dan
- sama ada langkah keselamatan yang diperlukan seperti nama samaran atau penyulitan telah diambil.